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Zápis č. 2/2020 
ze zasedání zastupitelstva obce Herink, konané dne 14. 5. 2020 

 

Čas konání: 
od 18:32 hod. do 19:49 hod. 

 

Přítomni: 
Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel (příchod 18:49), Martin Havlíček, Jana Šteffelová, 
Zdeněk Zachař, Jitka Schwarzmayerová,  
 

Nepřítomni: 
omluven: Martin Richter 
neomluven: nikdo 
 

Předsedající: 
Karel Zeman – starosta obce 
 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
1. Přivítání a zahájení 
Starosta obce přivítal zastupitele a zahájil zasedání zastupitelstva obce č. 2/2020 v 18:32 hodin. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
 
Zapisovatelem zápisu byl určen pan Karel Zeman. Ověřovateli zápisu byli navrženi p. Martin Havlíček a p. Zdeněk 
Zachař.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce určuje zapisovatele zápisu p. Karla Zemana a volí ověřovatele zápisu p. Martina Havlíčka    
a p. Zdeňka Zachaře. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Martin Havlíček, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Jitka 
Schwarzmayerová 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 2/2020/2 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
 
Program jednání:  
1. Přivítání a zahájení 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
5. Povolení vjezdu na pozemek 185/4  
6. Projednání smlouvy o spolupráci při výstavbě metropolitní sítě v obci Herink a o budoucím zřízení 

věcného břemene (ÚVT Internet s.r.o.) 
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7. Informace o dění v obci během nouzového stavu 
8. Projednání zadávací dokumentace pro výběr dodavatele na akci „Chodníky Radějovická“  
9. Projednání smlouvy o zřízení Věcného břemene na pozemek 369/1 
10. Projednání zápisu do kroniky obce Herink za rok 2019 
11. Informace o provedených rozpočtových opatřeních v pravomoci starosty 
12. Projednání návrhu rozpočtového opatření 3/2020 
13. Projednání došlých nabídek na dopravní značení 
14. Projednání přesunu finančních prostředků pro příspěvkovou organizaci MŠ Herink 
15. Zrušení vyhlášky 2/2019 
16. Různé 

 

Diskuze: 
Starosta upozornil, že v pozvánce došlo k písařské chybě u bodu č. 9. Měl být uveden pozemek č. 369/1. 
Před jednáním zaslal písemně zastupitel Szűcs návrh na rozšíření programu o bod „Obměna pytlíků na psí 
exkrementy“. Starosta navrhl tento bod projednat v bodě různé. Zastupitel Szűcs od návrhu upustil. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program po opravě bodu č. 9, ve znění: Projednání smlouvy o zřízení 
věcného břemene na pozemek 369/1.  
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Martin Havlíček, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Jitka 
Schwarzmayerová 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2020/3 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
11. 2. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta obce informoval o stavu plnění usnesení z předchozích zasedání obce. 
 
7/2019/5 – splněno – uzavřena kupní smlouva na pozemky a infrastrukturu v lokalitě Optreal II a III 
8/2019/9 – splněno – objednána studie proveditelnosti vodojemu 
8/2019/15 – trvá – zatím byla objednána vrstva odpady, nabídka ve výši 15 900,- Kč za vrstvu veřejné osvětlení 
10/2019/5 – splněno – uzavřena smlouva s technickým dozorem 
10/2019/6 – splněno – uzavřena smlouva s autorským dozorem 
 
Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
5. Povolení vjezdu na pozemek 369/1 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 



3 z 8 

Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Fyzická osoba podala žádost o připojení na pozemek 369/1 z ulice Radějovická. Zastupitelé diskutovali možnost 
a podmínky připojení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s povolením vjezdu na pozemek 185/4 přes pozemky 369/1 a 181/2 ve vlastnictví 
obce za splnění podmínek: 

1. vjezd bude realizován pomocí zatravňovacích dlaždic – dva pruhy v šířce max 40 cm 
2. veškeré náklady spojené s úpravou projektu a realizace plánovaných chodníků, které vzniknou v rámci 

budování vjezdu, bude hradit žadatel. 
3. vjezd nesmí sloužit k parkování vozidel 

 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Martin Havlíček, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Jitka 
Schwarzmayerová 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2020/5 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

6. Projednání smlouvy o spolupráci při výstavbě metropolitní sítě v obci Herink a o budoucím zřízení 
věcného břemene (ÚVT Internet s.r.o.) 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Jednatel společnosti předložil návrh smlouvy o spolupráci při výstavbě metropolitní sítě v obci Herink a o 
budoucím zřízení věcného břemene. Jedná se o zasíťování optickým kabelem pro rozvod vysokorychlostního 
internetu. Zastupitelka Šteffelová vznesla dotaz na výši poplatku za věcné břemene, uvedla, že dohledala 
smlouvu se Středočeským krajem, ve kterém je cena za věcné břemeno ve výši více než 400 000,- Kč, zatímco 
obci v případě uzavření smlouvy zaplatí ÚVT pouze 10.000,- Kč. Zástupce společnosti ÚVT Internet s.r.o. uvedl, 
že se jedná o maximální částku, kterou by firma kraji zaplatila, pokud by se realizovaly všechny části sítě podle 
geometrického plánu, a že se ÚVT snaží minimalizovat zásahy do pozemků v majetku kraje právě z důvodu 
vysoké ceny věcného břemene. Starosta uvedl, že ÚVT se ve smlouvě zavazuje zdarma poskytovat připojení 
obci a veškerým, i budoucím, obecním budovám. Zastupitelka Šteffelová konstatovala, že takové usnesení 
v předloženém návrhu smlouvy není. Zastupitelka Schwarzmayerová se dotazovala na postup připojení 
jednotlivých lokalit. Zástupce společnosti uvedl, že lokality budou postupně připojovány dle výsledku ankety, 
která bude zkoumat zájem potenciálních klientů.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh smlouvy o spolupráci při výstavbě metropolitní sítě v obci Herink a o 
budoucím zřízení věcného břemene dle předloženého návrhu a zplnomocňuje starostu k podpisu této smlouvy. 
 
Hlasování: 
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pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Zdeněk Zachař, Jitka 
Schwarzmayerová 
proti: nikdo 
zdržel se: Jana Šteffelová 
 
Usnesení č. 2/2020/6 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
7. Informace o dění v obci během nouzového stavu 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta informoval, že během vyhlášeného stavu nouze byl postupně navýšen rozpočet v paragrafu 5213 – 
Krizová opatření celkem o 100 000,- Kč. Finanční prostředky byly využity na nákup dezinfekce pro potřeby 
obyvatel obce a materiál potřebný k šití roušek. 
 
Během nouzového stavu nebylo realizováno výběrové řízení na výstavbu zázemí pro techniku, a to z důvodu 
předpokládaného snížení příjmů obce, v důsledku výskytu onemocnění COVID-19. Výběrové řízení bude 
realizováno dle reálných finančních možností obce. Zastupitelka Šteffelová se dotázala, jak se bude řešit 
situace, kdy obec už nemá možnost využívat prostory ve stodole firmy Tradix Color. Starosta uvedl, že veškerá 
technika a materiál bude skladován v prostorách hasičské zbrojnice a garáže v objektu obecního úřadu. 
 
Během nouzového stavu byla podána žádost společnosti Pradast s.r.o., která realizuje výstavbu MŠ Herink, o 
prodloužení termínu dokončení stavby. Žádost je odůvodněna výskytem celosvětové koronavirové pandemie a 
z ní vyplývajících komplikací při dodávkách materiálu na včasnou dostavbu. Žádost i s doloženými podklady 
byla odeslána kontrolnímu orgánu poskytovatele dotace k odsouhlasení. Po schválení kontrolním orgánem 
IROP bude připraven návrh dodatku na výstavbu MŠ Herink o prodloužení termínu stavby. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
8. Projednání zadávací dokumentace pro výběr dodavatele na akci Chodníky Radějovická 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta předložil návrh zadávací dokumentace a smlouvy o dílo připravené společností ACCON managers & 
partners, s.r.o. Informoval, že soutěž bude v souladu s vyhlášenou dotací probíhat přímým oslovením 
potenciálních dodavatelů. Dále vyzval zastupitele, aby, pokud je mají, poskytli kontakty na potenciální 
dodavatele. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh zadávací dokumentace a smlouvu o dílo dle předloženého návrhu. Dále 
zplnomocňuje starostu k vyhlášení výběrového řízení a k podpisu smlouvy o dílo s vítězem výběrového řízení. 
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Do výběrové komise jmenuje: zástupce společnosti ACCON managers & partners, s.r.o., p. Jitku 
Schwarzmayerovou a p. Zdeňka Zachaře 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jana Šteffelová, Zdeněk 
Zachař, Jitka Schwarzmayerová 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2020/8 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

9. Projednání smlouvy o zřízení Věcného břemene na pozemek 369/1 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta informoval, že byly splněny žadatelem všechny podmínky pro zřízení vjezdu. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene dle předloženého návrhu a zplnomocňuje 
starostu k podpisu smlouvy. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jana Šteffelová, Zdeněk 
Zachař, Jitka Schwarzmayerová 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2020/9 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

10. Projednání zápisu do kroniky obce Herink za rok 2019 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Jana Šteffelová 
  
Diskuze: 
Zastupitelé diskutovali obsah kroniky. 
Shodli se, že kronika bude dopracována a poté bude znovu předložena ke schválení. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
11. Informace o provedených rozpočtových opatřeních v pravomoci starosty 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
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7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta informoval o rozpočtových opatřeních provedených v pravomoci starosty 
Rozpočtová opatření jsou k nahlédnutí na webových stránkách obce www.herink.cz 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
12. Projednání návrhu rozpočtového opatření 3/2020 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta předložil návrh rozpočtového opatření. 
Jedná se o navýšení paragrafu 6130 – komunální rozvoj a pozemky o 300 000,- Kč. 
Opatření je třeba realizovat kvůli odkoupení pozemků od společnosti OPTREAL, vycházející z uzavřené 
plánovací smlouvy na lokalitu Optreal II. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č RO/2020/003 dle předloženého návrhu. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Zdeněk Zachař,  
proti: nikdo 
zdržel se: Jana Šteffelová, Jitka Schwarzmayerová 
 
Usnesení č. 2/2020/12 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
13. Projednání došlých nabídek na dopravní značení 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta informoval o došlých nabídkách na realizaci dopravního značení. A to od společností: 
 
HPN projekt s.r.o.   149 966,- Kč (vč. DPH) 
HICON-dopravní značení, s.r.o.  164 963,- Kč (vč. DPH) 
Jan Nevšímal – JANEV   166 629,- Kč (vč. DPH) 
 
Zastupitelstvo diskutovalo rozsah realizace dopravního značení 
 
Návrh usnesení: 

http://www.herink.cz/
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Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce k objednávce realizace dopravního značení ve variantě I., II., III. dle 
předložené nabídky společnosti HPN projekt s.r.o. Realizace bude objednána po odsouhlasení PČR a 
Dopravním odborem Říčany. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jana Šteffelová, Zdeněk 
Zachař, Jitka Schwarzmayerová 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2020/13 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
14. Projednání přesunu finančních prostředků pro příspěvkovou organizaci MŠ Herink 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta informoval, že doposud je ředitelem MŠ on, ředitelka MŠ bude jmenována k 1.7.2020. Pro zahájení 
administrativního chodu Mateřské školy Herink je potřeba převést finanční prostředky na účet organizace 
k pokrytí, mzdy, webových stránek, nákladů na telefon a podobně. 
Starosta navrhl převést na účet organizace 500 000,- Kč. Zastupitelka Schwarzmayerová žádala o finanční 
kalkulaci výdajů s popisem období, na které se peníze vydávají , a na které budou prostředky využity (soupis 
jednotlivých výdajů s krátkým popisem, k tomu odhad výdajů ke každému typu výdaje = součet a období na 
jaké je kalkulace tvořena). Starosta přislíbil, že přehled dodá. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční přesun ve výši 500 000,- Kč na bankovní účet příspěvkové organizace 
Mateřská škola Herink. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jana Šteffelová, Zdeněk 
Zachař, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2020/14 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
15. Zrušení vyhlášky 2/2019 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 5. 2020 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta informoval, že dle sdělení Ministerstva vnitra je potřeba oficiálně zrušit obecně závaznou vyhlášku 
zastupitelstvem. Vyhláška 2/2019, byla nahrazena vyhláškou 1/2020 o poplatku za komunální odpad 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce ruší vyhlášku 2/2019 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček, Jana Šteffelová, Zdeněk 
Zachař, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 2/2020/15 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
16. Různé 
 
Zastupitel Szűcs na základě podnětů občanů navrhl u odpadkových košů vyměnit papírové pytlíky na psí 

exkrementy za igelitové. Starosta přislíbil tyto pytlíky objednat a postupně u košů vyměnit za pytlíky stávající. 

Již nakoupené papírové pytlíky budou však postupně také spotřebovávány. 

 

Starosta informoval, že vzhledem k probíhající pandemii a k vyhlášení nouzového stavu v ČR, lze předpokládat 

pokles daňových příjmů obce o cca 20%, pro Herink může toto snížení příjmů představovat cca 2 mil. 

 

Starosta informoval, že oba údržbáři obce jsou v pracovní neschopnosti. Údržba obce je v současné chvíli 
zajišťována brigádníky a nasmlouvanými živnostníky.   
 
Zastupitelka Schwarzmayerová upozornila, že v souvislosti s pracemi na silnici do Jesenice významně vzrostl 
provoz v Herinku, zejména v době dopravních špiček. Požádala starostu, zda by s policií Vestec dohodl dočasné 
zvýšení frekvence hlídek v obci. Starosta toto přislíbil, ale upozornil, že obdobné požadavky budou mít 
pravděpodobně i ostatní obce, které policie Vestec dozoruje. 
 
Zápis vyhotoven dne:                                                                                                                                                                                                                      
24. 5. 2020 
 
Zapsal: 
 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Zdeněk Zachař: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
Martin Havlíček: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
 
Starosta obce: 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
 


